
 

 

ВЪПРОСИ 

от 

Фондация „Български институт за правни инициативи“ 

към Силвия Андреева Житарска-Димитрова – административен ръководител –

председател на Районен съд Бяла Слатина, в качеството ѝ на кандидат за 

административен ръководител на Административен съд Враца с дата на избора 

14.03.2017 г. 

 

1. В концепцията си като кандидат за административен ръководител – председател на 

Административен съд Враца сте посочила като една от целите Ви за развитие на съда 

„Повишаване на общественото доверие в работата на съда“. Според Вас по какъв 

начин, извън широкото публично оповестяване на различни видове информация, 

касаеща дейността на един съд, обществото би могло по един активен начин да бъде 

включено в инициативи, които да доведат до повишаване на неговото доверие в 

работата на съда? Като административен ръководител на Районен съд Бяла Слатина 

инициирали ли сте подобни инициативи и ако да - каква е Вашата оценка за тях? 

2. Специализираното административно правораздаване в България през тази година 

навършва 10 години. Как оценявате постиженията му дотук и какво според Вас 

предстои да бъде направено в тази област? 

3. Кои са личните качества, които според Вас правят един кандидат подходящ да заеме 

длъжността председател на Върховния административен съд? 

4. Според Вас следва ли кандидатите за председател на Върховния административен 

съд да са изразявали и защитавали позиции по актуални теми и проблеми на 

съдебната власт и реформата в нея и в частност на административното 

правораздаване?  

5. Следва ли, според Вас, подходящият кандидат за председател на Върховния 

административен съд да е административен съдия и/или съдия от ВАС? 


